
 

 

 

 

 

 

school Tjalleberd 

 

In de commissie donderdag willen we vragen stellen over de school in Tjalleberd.  

 

De conclusies leken uit een haalbaarheidsonderzoek helder (nieuwbouw bij het MFA). 

Naar wij hebben begrepen, moet hiervoor een bestemmingsplan worden gewijzigd. 

Hoewel de indruk zou zijn gewekt dat de besluitvorming in de raad in 2017 nog worden 

aangeboden, hebben we nog geen voorstel voor wijziging van het bestemmingsplan 

gekregen.  

 

 

Waarom duurt dit langer dan verwacht? 

 

[Klik voor antwoord] 

 

 

Wanneer kunnen we het voorstel voor wijziging van bestemming verwachten ?  

 

 

[Klik voor antwoord] 

 

 

 

Van 

D66 - Peter Ramautarsing 

Portefeuillehouder 

Wethouder Broekhuizen 

Behandeling ambtenaar 

Marion Mulder 

Datum ontvangst vragen 

19 februari 2018 

Vragen beantwoorden voor 

22 februari 2018 


